
Lastni delež za boljšo
pot

Podutiški krajani iz Ulice Marije Hvaliiieve so avgusta
letos zvedeli neprijetno novico, da bo polovica njihove ulice
še naprej ostala neurejena. Zmanjkalo je sredstev, dovolj jih
je bilo za ureditev pločnika in javne razsvetljave samo za
pdovico ulice, seveda s pomočjo »LITOSTROJSKE ZA-
DRUGE«. Vendarsenisohotelisprijazrftizdejstvom, dabo
treba v neprijetnih jesenskih dneh, ko se noč prehitro poz-
dravi z dnevom, hoditi poneurejeni poti. Nekateri, ki jih neu-
rejenost moti, sosezbrali, seveda spodporopredstavnikov
KS Podutik, poklicali so na pogovor predstavnike ZIL-a,
TOZD urejanje, ter zahtevali odgovor, kako bi bilo mogoče
že letos opraviti prepotrebna dela tudi na drugi polovid
ulice.

Odgovor je bil jasen. Če so krajani pripravljenj del stro-
škov kriti sami, bodo dela opravjjena do konca leta. Odgo
vor ni bil ravno po njihovem okusu, vendar, če negre druga-
če, bomo pa prispevali, so dejali in takoj ukrepali, saj je bilo
za uresničitev zadane naloge časa samo dobrih štirinajst
dni. Imenovali so gradbeni odbor. Po vseh mogočih zapet-
Ijajih in ovirah so v tem času zbrali 200.000din. Postavili so
ZIL pred dejstvo: sedaj ste pa vi na vrsti.

In Zli je držal besedo. Do 19. novembra so bila oprav-
Ijena vsa dela in Ulica Marije Hvaličeve je vizualno in upo-
rabno v vsej dolžini enotno urejena.

In kaj je še potrebno omeniti. J avno razsvetljavo so dobile
tudi ulice Dolmarjeva v celoti in Mladinska delno. Oolinar-
jeva ulica je osvetljena z novejšimi svetili, to pa zato, ker so
nekalen krajani. ki tod živijo, prispevali še dodatna lastna
sredstva za takšno javno razsvetljavo. E. K.


